
 

                           
 
 
BEANTWOORDING RAADSVRAGEN 
 
 
Nummer  : 270-219  
Onderwerp  : Sluiting ambulancepost Monnickendam 
Portefeuillehouder : Marian van der Weele 
Datum   : 5-02-2025 
 
 
Vragen van de fractie van PvdA, WaterlandNatuurlijk, CDA en GroenLinks aan het college van burgemeester 
en wethouders (ingezonden op 24 januari 2025) en beantwoording daarvan door het college van 
burgemeester en wethouders in cursief. 
 
Aanleiding/toelichting: 
Dank voor de beantwoording van de vragen over de sluiting van de ambulancepost in Monnickendam. Wij 
hebben echter een aantal vervolgvragen over het proces en over de noodzaak aan de hand van de memo 
en de brief van Ambulance Amsterdam. 
 
Vraag 1a 
Klopt het dat een zelfstandig vennootschap, die wordt gefinancierd door zorgverzekeraars, nu bepaald of 
wij een ambulancepost hebben in Monnickendam, zoals in de memo wordt gesteld? 

Antwoord 1a 
Correct, het betreft een zelfstandig vennootschap die eigenaar is van een eigen B.V.. Aangezien het hier 
om een rechtspersoon gaat, beschikt Ambulance Amsterdam B.V. zelf over de bevoegdheid om dergelijke 
besluiten te nemen. De gemeente, de veiligheidsregio of de zorgverzekeraars zijn in dit geval dan ook niet 
betrokken bij dit besluitvormingsproces. Ambulance Amsterdam B.V. staat onder toezicht van de Inspectie 
Gezondheidszorg en Jeugd. 
 
Vraag 1b 
Is het gebruikelijk dat zorgverzekeraars invloed hebben op welke ambulancepost er wordt gesloten? 
 
Antwoord 1b 
Zorgverzekeraars hebben geen invloed op deze kwestie, aangezien zij enkel per gereden rit een vergoeding 
aan de ambulancedienst betalen. Het betreft geen financieringsmodel waarin de zorgverzekeraar invloed 
uitoefent op de operationele besluitvorming. Ambulance Amsterdam B.V. staat onder toezicht van de 
Inspectie Gezondheidszorg en Jeugd. 
 
Vraag 1c 
Wordt het sluiten van posten niet in overleg met de Veiligheidsregio gedaan? 
 
Antwoord 1c 
De veiligheidsregio Zaanstreek-Waterland  is geen betrokken partij binnen Ambulance Amsterdam B.V., 
maar fungeert als ketenpartner. Bij navraag heeft de veiligheidsregio aangegeven geen zeggenschap te 
hebben over de reguliere ambulancezorg. In situaties van rampen of crises wordt er echter nauw 
samengewerkt. 



Om de onderstaande vragen te beantwoorden, stellen wij voor gebruik te maken van het aanbod van 
directeur-bestuurder Marleen van de Kerkhof om een presentatie te verzorgen voor de gemeenteraad over 
Ambulance Amsterdam en de wijze waarop zij de ambulancezorg binnen de veiligheidsregio Zaanstreek-
Waterland organiseren. Tijdens deze technisch- informatieve sessie zal er gelegenheid zijn om de 
genoemde vragen te stellen. 
 
 
Vraag 2 
In de brief wordt uitgelegd dat er vanuit de Meldkamer Noord-Holland voor Marken voornamelijk 
ambulances worden gestuurd vanuit Volendam en anders vanuit Purmerend of Amsterdam-Noord. Is er 
onderzocht of deze gang van zaken ook de beste oplossing bood voor de medische gevolgen van de 
bewoners van Marken? Mocht dat niet bekend zijn bij u, wilt u dit navragen bij de organisatie, die dit 
besloten heeft? 
 
Antwoord 2 
Kan worden beantwoord  in de presentatie. 
 
Vraag 3 
De aanrijtijden van de ambulances naar Marken staan vermeld. Deze zijn nu rond de 14 minuten. Dit is 
wel binnen de gestelde wettelijke norm, maar deze aanrijtijden zijn dus wel enorm verhoogd vergeleken 
bij de aanrijtijden die er eerder vanuit de ambulancepost in Monnickendam naar Marken waren. Klopt 
dit? Zo ja, met hoeveel minuten is het verhoogd en wanneer heeft deze verandering plaats gevonden? 
 
Antwoord 3 
Kan worden beantwoord in de presentatie. 
 
Vraag 4 
Hoe wordt de aanrijtijd van 15 minuten gegarandeerd door Ambulance Amsterdam vanuit Volendam naar 
Marken? 
 
Antwoord 4 
Kan worden beantwoord in de presentatie.  
 
Over het proces: 
Vraag 5 
Is het sluiten van de ambulancepost in Monnickendam ter sprake geweest in de Veiligheidsregio?  
Zo nee, waarom niet? 
Zo ja, waarom zijn wij als raad daarover niet geïnformeerd? 
 
Antwoord 5 
Zie de beantwoording onder vraag 1a, 1b en 1c. 
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